
Nowy tomograf komputerowy dla Szpitala
24 lutego br. dotarła do nas radosna wiadomość o podjętej przez radnych sejmiku województwa
łódzkiego uchwale uwzględniającej zmiany w budżecie województwa łódzkiego, w efekcie których
Samodzielny Szpital Wojewódzki w Piotrkowie pozyska środki na nowoczesny tomograf. Po koniec
ubiegłego...

24 lutego br. dotarła do nas radosna wiadomość o podjętej przez radnych sejmiku województwa
łódzkiego uchwale uwzględniającej zmiany w budżecie województwa łódzkiego, w efekcie których
Samodzielny Szpital Wojewódzki w Piotrkowie pozyska środki na nowoczesny tomograf.

Po koniec ubiegłego roku Szpital wnioskował do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego
o zakup dodatkowego tomografu, z uwagi na obecnie panującą sytuację epidemiologiczną
(konieczność przestojów związanych z dezynfekcją pracowni TK).  

Na razie za wcześnie, aby mówić o szczegółach, jednak już teraz śmiało można mówić o korzyściach
tego zakupu:

- koniec problemów polegających na sytuacji, kiedy do szpitala trafia Pacjent przekazany przez
zespół ratownictwa medycznego z podejrzeniem świeżego udaru mózgu, któremu bezwzględnie
należy wykonać CT głowy, a pracownia jest zajęta bądź wyłączona do dezynfekcji,

- dotyczy również Pacjentów ambulatoryjnych, gdyż po każdym badaniu zakażonego pacjenta
pracownia oraz aparat muszą być dezynfekowane (proces trwa około godziny), konieczny był więc
przestój,

- zmniejszenie kolejek dla Pacjentów,

- szybsze i skuteczniejsze badanie,

- lepsza jakość wykonywanych badań.

W chwili obecnej wykonywanych jest około 30 tomografii tzw. covidowych dziennie, gdzie czas
badania wraz z czasem niezbędnym do dezynfekcji drastycznie ogranicza dostępność do badań dla
pozostałych Pacjentów.

Ponadto dotychczasowy tomograf zostanie i będzie służył nadal, mimo iż ma swoje lata – nadal jest
sprawny. Warto zaznaczyć, że sprzęt tego typu działa praktycznie 24 godziny na dobę. 2 tomografy
to również zabezpieczenie w przypadku nieprzewidzianej awarii.

Dziękujemy radnym za zauważenie tej niewątpliwie ważnej potrzeby w funkcjonowania szpitala,
liczymy teraz na szybką realizację tego zadania.

(zdjęcie poglądowe)


